
 

 

Elverumskolen - en skole for alle, med blikk for den enkelte! 

REFERAT DRIFTSSTYREMØTE OG MØTE I SKOLEMILJØUTVALGET VED 

SØBAKKEN SKOLE 

Tirsdag 21.03.2022 kl. 08.30 – 10.00.   

 

• Marthe Lindmo og Ellen Lerbak fra FAU 

• Inger-Lise Rasch, andre ansatte 

• Frode Skrutvold, sekretær 

• Leah Børresen Strand, elevrådet 

• Tage Houmsmoen Gabrielsen, elevrådet 

• Kine Evensen 

• Bodil Nordhagen 

Forfall: Kjersti Stenbæk fra FAU  

 

Saker: 

1. Velkommen  

2. Referat fra forrige møte 

- Ingen innspill. 

 

3. Trygt og godt skolemiljø 

             Skolen opplever noen flere saker der elever er i konflikter med hverandre. Antallet i 

seg selv er fortsatt lavt, men det er en liten økning. Det er ingen alvorlige voldssaker eller 

hærverk. Hvis det er mistrivsel, er årsaken ofte språkbruk, kommentering på andres atferd, 

utseende eller ferdigheter/kunnskap. Ofte ikke isolert sett alvorlig, men summen av mindre 

enkelthendelser gjør at flere elever enn før, i kortere perioder ikke trives så godt som vi 

ønsker. Vi jobber kontinuerlig med at eleven skal ha et trygt og godt skolemiljø. 

 

Viktig å presisere at elevene fortsatt i all hovedsak trives svært godt på Søbakken skole. Det 

vet vi ut ifra tilbakemeldinger fra foresatte på utviklingssamtaler og samtaler med elevene, og 

ikke minst fra vår egen trivselsundersøkelse. Den undersøkelsen tar vi i oktober og mars med 

alle elevene. Den er ikke anonym. Her svarere elevene i all hovedsak at de trives. Som jeg har 

nevnt tidligere er trivsel “ferskvare”. 
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Et eksempel som viser dette. Elevene på 7.trinn svarte helt forskjellig på to ulike 

trivselsundersøkelser med 10 ukers mellomrom. Det er ikke ofte vi ser. Det er tatt tak i de 

resultatene og elevene trives godt, men vi er ikke helt i mål ennå. Alle skal ha det godt på 

skolen. 

 

4. Neste år 

Elevtallet går ned til ca 295. Ansattgruppa blir sannsynligvis lik som i år. 

   

 

5.   Kompetanseløft i spesialpedagogikk og inkluderende praksis. 

Regionalt utviklingsprosjekt som etter en litt tung start har kommet i gang. Temaet 

inkluderende praksis er noe som pedagogene er opptatt av.  Vi har hatt refleksjoner om hva 

ulike begreper innenfor inkludering betyr for oss. Pedagogene har svart på mange påstander 

om skolens praksis om dette temaet. På bakgrunn fra svarene fra undersøkelsen velger den 

enkelte skole selv ut hvilke områder den skal fokusere og utvikle seg videre på. 

 

6. HMS arbeid på Søbakken skole 

 Vi jobber kontinuerlig med HMS-arbeid, men vil gjøre det enda mer systematisk fremover. 

Sørger for at alle formaliteter og utvalg er på plass. HMS IA utvalg er etablert.  

 

7. Saker fra FAU 

- 17/5. Har kontroll på arrangementet på skolen. FAU frakter trinnfanene til og fra 

skolen. Er i dialog med kommunen om elever fra Søbakken skal dele ut blomster og 

være konferansier ved bautaen på Folkehøgskolen på morgenen 17.mai, eller om 

elevene også skal holde en tale. 

- Ønsker å få økt rekruttering til FAU. Lager et skriv som skolen sender ut til alle 

foresatte i VISMA. Der står det litt om hva FAU gjør og hvorfor foresatte bør 

engasjere seg.  

 

8. Saker fra elevrådet 
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- Vinterfest i februar gikk bra. Evaluerer den. Elevene oppførte seg bra. Bør nok ha 

flere aktiviteter. Det er tre år siden sist fest, og elevene vet ikke hva de gjorde i 

fjor. Før korona var dansegulvet fullt av seg selv, det var det ikke nå.  

 

9. Eventuelt 

- Kan vi få flere tørkeskap? Rektor sjekker. 

- Flytte en gammel sykkelrampe fra sløyden. 

 

10. Skolemiljøutvalg 

- Se sak nr 3.  

 

 

 

 

Frode Skrutvold, rektor 


